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פרופ' קובי מיכאל: לתפיסתי רצועת עזה היא בעיה ללא פתרון. קשה מאד לעשות את האבחנה

בין חמאס לאוכלוסייה. חמאס היא עדיין התנועה הפוליטית הפופולרית ברצועה. כל אימת שיש

בה פלסטינים זו לא בעיה שניתנת לפתרון. זו אוכלוסייה עם אחוז הריבוי מהגבוהים בעולם. לכן

האוכלוסייה לטובת  ופועל  בבסיסו  נכון  הוא  מרצון  הגירה  לאפשר  של  שהרעיון  חושב  אני 

והסביבה.

כרגע המציאות היא אחרת ואיך אנחנו יכולים לשפר אותה. כל רעיון כולל של הגירה מרצון לא

יכול להיות בלי פירוק חמאס.

הראיון התקיים בערוץ 14, בתאריך 26.02.2025.

https://www.misgavins.org/michael-the-gaza-strip-is-a-problem-without-a-solution/

